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Адрес Hitech Safety Glass S.A. (Pty) Ltd. 
79 Willowfield Crescent  
Springfield Park  
Durban 4034

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We offer many glass processing services such as glass toughening and bending, bevelling, polished and general cut-to-size glass. We also have many
experts who are available to come out to offer advice and give quotes for all your glass processing needs. Timely service and excellent turn around
time is what our sales department focuses on together with sharing the company‚ is goal of achieving the best quality possible.

We also offer a deliverer service for which a charge will be levied depending on the area, however quotes and expert advice(including thermal and
wind resistance calculations) are free of charge.

Our glass technicians will also fit and install certain glass products in addition to deliver  

 

Company Profile of Hitech Safety Glass S.A. (Pty) Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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